
Zn: Or.0012.3.2019

Protokół Nr 3/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 26 marca 2019 roku.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodruczący Grzegorz Baran .

Powitał on członków Komisji i stwierdzit', ie ta obecny stan 5 członków zgodnte z
listą obecnoŚci w posiedzeniuudziałbierze 5 co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokofu.
Następnie Przęwodni eząay Komisj i powitał:

. Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewlcz)
- Przewodniczącego Rady Gminy Piotra GonerĘ,

Lista obecnoŚci stanowi zał'ączruknr 2 do niniejszego protokołu.

Przęwodn iczący Komi sj i zap oztał z proponowanym porządkiem po siedzenia,
który stanowi załączniknr 3 do niniejszego protokofu i bez uwag został'przyjęty
j ednogłośnie w następuj ącyrrr brzmieniu:
l. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnte quorum.
2. P rzyjęcie porządku posiedzenia Komisj i.
3. Przyjęcie protokoŁu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. Kontrola zastosowanych zwolnień z podatku rolnego, od nieruchomości i od
Środków transportowych w 2018 roku.
5. Sprawy róŻnę i wolne wnioski.
6 . Zakonczenie po siedzenia.

Do protokołuzpoprzedniego posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu
26 lutego 20 1 9 roku nie zgł.oszono uwag i został. on przsl1ęty j ednogłoŚnie.

Ad.pkt.4.
Na wstępie głos zabrał'a Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewlcz, która

poinformowała o zastosowanych w 2018 roku zwolnieniach i umorzeniach
podatków.
Na dzień 3|.|2.2OI8 zgodnie zTJchwałą Rady Gminy w Fałkowie z dnla 30.11 .20|5

roku zastosowano zwolnienia w podatku od nieruchomoŚci od osób prawnych ( tj.

oSP) na kwotę 4 32l,00 zt.
W 2018 roku zastosowano umorzenia podatków 3 podatnikom podatków nałączną
kwotę 603,00 zł.
Zastosowane umorzenia płatnikom podatków zastosowano na ich wniosek w związlłl
z w1padkiem losowym oraz chorob4 w rodzinie.
Były to podatki: od nieruchomości tałącznąkwotę 86,00 zł,rolny na krvotę 487,00 zł,

i leśny w kwocie 30,00 zł,



Jak poinformowała Skarbnik w okresie 2018 roku nię zastosowano umorzęh oraz
zwolnień z innych podatków.

Komisja nie wniosłaiadnychuwag do zastosowanych w 20|8 roku ulg i
umorzeń podatków.

Bogumiła Wyciszkiewicz poinformowała równiez o zaległ'ościach które na
koniec ubiegłego roku łącznie wynosiły 437 500,45 zł'.

W tym za\egł'ośct funduszu alimentacyjnego 336 2L5,8l zł, zalcgtości opłat zapobór
wody |6 718,35 zł, zaległości w płatnościach czynszu 9 939,85 zł, zaLegtoŚci w
podatku od osób prawnych łącznie 21 59l,31,łączne zalegŁości w podatku od osób
ftzycznych 20 420,37 zł.
Do płatników zaIegających z opłatami wysyłane są upomnienia w związkw ztym
kwota za\egŁośctpodatkowych ulega zmntejszeniu poinformowała Skarbnik Gminy.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał. członek Komisji Jarosław

Kaczmatęk, który zwrocIł' się z zap7Ąanięm czy planowane jest w bież4cym roku
wykonanie drogi rolniczej w Sulborowicach o nawterzchni nie zl<ruszywa
kamierrrrego aIę z masy bitumicznej.

wójt w tyrrr temacie wyjaŚnił, iebędąwykonywane drogi o nawięrzcbniz
masy bitumicznej naleiy jednak wziqc po uwagę aby były to drogi dojazdowe do
zamteszkałyc h nieruc homo ś c i or az nadal uz ytkowanych gruntów.

Będ4c przy głosie Wójt poinformował równieina jal<tm etapie jest obecnie
sprawa drogi w Papierni.
Część tej dogi przebiegapruęz prywatne nieruchomości , właściciele jednej ztych
nieruchomości nię iyjąi obecnię trwa ustalanie spadkobierców tej nieruchomości.
Po zakończęruLLprocedury sądowej zostanąpodjęte dalsze czynności co do podziatu
nięruchom oścl' z przęzruaczeniem jej na drogę.

Kontynuuj ąctemat dróg Wójt poinformował również o planowanej w 20|9
roku odbudowie dróg powiatowych na terenie Gminy, koszty związane zrealizacjq
tych zadafi podobnie jak w Iatach poprzednich zostaną w 50oń pokryte zbudŻetu
Gminy i w 50% zbudiętu Powiatu.

- W ramach Środków pozyskanych z Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej
Infrastruktury Drogowej planowana jest przebudowa drogi gminnej Zbojrc-Kołoniec
na odcinku około l km poinformował Wójt.
Na realizację tego zadaruaGmina otrzyma dotację celową w wysokosci 50oń wartości
zadatia.

Ponadto planowana jest równiez przebudowa dróg gminnych w
miejscowościach Sępskie Niwy, Podchojna' Poręba, Stanisławów i Stomorgi
poinformował Wójt, będą to drogi o nawierzchni z masy bitumicznej.

Podczas wyjazdowego posiedzenia Komisja Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy przeprowadził.aprzegl4d dróg gminnych, rolniczych i wewnętrznych oraz
Zaproponowała do modernizacji w 2019 roku.

Przewodniczący Komisji powitał Podinspektora w Urzędzie Gminy ds.

drogownictwa Wojcięch Domańskiego i udzielił mu głosu.
Poinformował on' że do modernizacji w 2019 roku zakwalifikowano następuj4ce

odcinki dróg rolni czych i wewnętrznych:



- w miejscowości Wąsosz ul. Czermińska ( za posesj ąPana Bomby) dfugość około

320 mb.

- w miejscowości Sulborowice długość około 520 mb ( droga wnioskowanaprzez

mieszkańców w piŚmie),

- w miejscowoŚci Dobry Widok odcinek o dfugości około 120 mb ( od posesji

Kulczyka do posesji Wrueszcza),
- droga (łącznlkmiejscowości Starzechowice Górne i Starzechowice Dolne) o

dtugości około 550 mb,

- w miejscowości Poręba ( na odcinku od kapliczki do posesji Mariana Pytlosa) o

dfugości około 250 mb'

- droga Czermno _ Zuzowy ( dokończenie odcinka drogi do granicy Gminy) o

długości około 300 mb,

Wojciech Domański poinformował, że wszystkie drogi będ4 o szerokoŚci 3 metry.

Będąc przy głosie Wojciech Domański stwierdzlł', Że Gmina będzie

wnioskowaó o pozyskanię środków zlJrzęduMarszałkowskiego na remont dróg

rolniczych.
Do wniosku Komisja Rozwoju Gospodarczego wskazała drogę Częrmno - Smyków o

długości 1050 mb i szerokości 3 metry.
Ponadto jak w latach ubiegłych będą wykowyvvane remonty cząstkowe dróg

gminnych i wewnętrznych kruszyvvem kamiennym poinformował Wojciech
Domański.

odnoŚnie drogi wskazanej do wniosku do Urzędu Marszałkowskiego głos

zabrał Przewodni czący Komisj i Grzegorz B aran który zwr ocił. uwagę' że jego

zdaniembardzlej sfuzy dojazdowi do gruntów droga w olszamowicach i to ta droga

powinna być, wzięta pod uwagę.
korzystają zrrrej rolnicy dojeŻdrŻający do swoich gruntów, które nadalużytkują i
stanowi to ich źródło dochodu.
W związku ztymzwrócił' się on o rozwaŻenie tej propozycji jeŻell, nię w roku
bieiącym to w przys złym.

" Będąc przy głosie Grzegorz Baran zwrócIł' się również o remont odcinka drogi
w dudach, jest to droga zktóre1korzystają rolnicy dojeżdŻający do swoich łąk dodał.

Zabierająs w tej sprawie głos Wójt poinformował', ie wniosek zostanie wzięty
pod uwag ę do rea\izacji w roku bieżącym pod warunkiem żebędą mozliwości
finansowe.

Następni e gło s zabr ała czł'onęk Komi sj i A gnie s zka Zetka-Z ganiacz, która

zwrócit'asię o wyjaśnięnie tematu dotycz4cego odbioru eternitu.

W tej sprawie Wójt wyjaśnił' ze obecnie Wojewódzki Fundusz ochrony
Środowiska dofinansowuje koszty z tym związane raz w roku.
Mieszkańcyktorzy mająpotrzebę odebrania od nich ętęrnitu w tej sprawie powinni

zgłosić to do pracownikaUrzędu Gminy.
Koszty odbioru i utylizacji odebranego z terenu Gminy eternitu pokrywane sąz
budŹetu Wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska oraz budŻętu Gminy Fałków

dodał Wójt.



Ad.pkt.6.
W związLu ze zrea\izowaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział' l' zaml<n$ posiedzenie.
Na tyrrr protokół zakonczoto.

ProtokółowaŁa,.
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